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Drodzy Mieszkańcy Gminy Nowa Sól, 
w związku z sytuacją epidemiologicz-

ną wywołaną rozprzestrzenianiem się 
koronawirusa COVID-19, apeluję o re-
strykcyjne stosowanie się do wszelkich 
zaleceń Światowej Organizacji Zdrowia 
(WHO), Głównego Inspektoratu Sani-
tarnego (GIS) oraz nielekceważenie ko-
munikatu „Zostań W Domu”. Ogranicz-
cie wychodzenie z domu do minimum i 
pamiętajcie o tym, że kwarantanna to nie 
ferie! Okażcie solidarność, nie zapomi-
najcie o ludziach starszych i samotnych. 
Nie ulegajcie panice. W tym trudnym dla 
nas wszystkich czasie musimy być przede 
wszystkim odpowiedzialni. Dbajmy o 
siebie i o innych.

Wójt Gminy Nowa Sól
Izabela Bojko

Przystań rzeczna w Starej Wsi 
zmieni się nie do poznania!

Mieszkańcy Starej Wsi 
mają powody do radości, 
bowiem wzorem roku po-
przedniego Gmina Nowa 
Sól zrobiła kolejny krok do 
przodu! Za prawie 6 mln 
zł  zostaną zagospodaro-
wane tereny zielone przy 
przystaniach w Starej Wsi, 
Nowej Soli, Siedlisku oraz 
Bobrownikach. O przyzna-
niu 5,84 mln zł dofinanso-
wania na wspólny projekt 
„Odra dla turystów 2020- 
Lubuskie przystanie, ob-

szar L” zdecydował Zarząd 
Województwa Lubuskiego 
z Marszałek Elżbietą Anną 
Polak. „W tym miejscu 
w imieniu mieszkańców 
gminy Nowa Sól dziękuję 
Zarządowi Województwa 
Lubuskiego oraz Radnym 
Sejmiku Województwa 
Lubuskiego za wsparcie 
wspólnego projektu. Ta 
inwestycja niewątpliwie 
przyczyni się do poprawy 
walorów przyrodniczych 
nad samą rzeką Odrą nie 

tylko w Starej Wsi, ale i w 
gminie Siedlisko, Nowej 
Soli oraz Bobrownikach” – 
mówi Wójt Gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko.

Przypomnijmy, rewita-
lizacja miejsc zielonych w 
gminie Nowa Sól miała już 
miejsce na przestrzeni lat 
2018/2019 w miejscowo-
ściach: Lubieszów, gdzie 
odrestaurowany został sta-
ry park folwarczny, Lubię-
cin, gdzie powstała  piękna 
muszla koncertowa, Nowe 

Oświetlenie dla Kiełcza.
W budżecie gminy zna-

lazły się środki  w wyso-
kości 68.525,08 zł na reali-
zację zadania pn. „Budowa 
kablowej sieci energetycz-
nej dla zasilania i oświetle-
nia boiska i obiektów spor-
towych w miejscowości 
Kiełcz, dz. Nr 170/5 gmina 
Nowa Sól.”. 11 grudnia 
2019 r. została podpisa-
na umowa z wykonawcą 
robót – firmą IT Partner 
Piotr Wlazło z siedzibą w 
Żaganiu, reprezentowaną 
przez właściciela – Piotra 
Wlazło. 

Współpraca między Gminą a firmą IT Partner została 
nawiązana w niezwykle miłej atmosferze

10.000,00 ZŁ NA POMOC DLA 
SZPITALA W NOWEJ SOLI!

W związku z zaistniałą 
sytuacją epidemiologiczną 
w kraju wiele szpitali prosi 
o pomoc, szczególnie defi-
cytowymi stały się teraz 
najpotrzebniejsze środki 
do ochrony personelu, tj. 
fartuchy, maseczki, rę-
kawiczki. Jeśli lekarze i 
pielęgniarki zachorują, 
to kto zajmie się nami? 
W tym trudnym dla nas 
wszystkich czasie Gmina 
Nowa Sól okazała soli-
darność przekazując 10 

tys. zł na poczet  Wielo-
specjalistycznego Szpitala 
SPZOZ w Nowej Soli! 
Wspólnie musimy wal-
czyć o zdrowie dla na-
szych rodzin i naszych bli-
skich. Wójt Gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko bez 
wahania podjęła decyzję 
o wsparciu szpitala, bo jak 
sama twierdzi „w obliczu 
nieszczęścia zawsze liczy-
my na personel medyczny 
w szpitalu, a dziś to perso-
nel szpitala liczy na nas!”. 

czych w gminie Nowa Sól 
w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego 
-Lubuskie 2020”. Projekt 
został dofinansowany z 
Funduszy Unijnych był 
oceniony jako jeden z czte-
rech najlepszych! Wyko-
nanie zadania pochłonęło 

(ciąg dalszy na stronie 3.)

Żabno, gdzie stary park 
nabrał nowego kolorytu 
oraz Jodłów, w którym zre-
witalizowany został cały 
cypel nad Jeziorem Tar-
nowskim. Inwestycja zo-
stała zrealizowana dzięki 
projektowi pt. „Wsparcie 
kapitału przyrodniczego 
regionu poprzez udostęp-
nianie zasobów przyrodni-
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kowskim nastąpi na prze-
łomie kwietnia i maja, a 
realizacja zadania nastąpi 
w 2021 r. Wysokość dofi-
nansowania to 85%. Koszt 
planowanej inwestycji w 
Starej Wsi wynosi według 
kosztorysu ponad 800 tys. 
zł. Po zrewitalizowaniu 
terenu znajdziemy tam: 
stojak na rowery, stół z 
ławami, ławkę, wiatę, 
platformę widokową (na 
wzór tej z cypla w Jodło-

wie), drewnianą huśtawkę, 
pojemniki na odpady w  
obudowie, śmietnik oraz 
tablicę informacyjną. Ele-
menty kompozycyjne tra-
sy pieszo rowerowej będą 
wykonane z nawierzchni 
granitowej. Inwestowanie 
w tereny zielone, miejsca 
do odpoczynku i rekre-
acji jest niemniej ważne 
od inwestowania w drogi. 
Atutem gminy Nowa Sól 
jest przede wszystkim to, 

że wpisuje się w malowni-
czy krajobraz rzeki Odry i 
ma możliwości, które daje 
jej sama natura. Już niedłu-
go dostęp do niej będzie 
jeszcze bardziej ułatwiony. 
Stara Wieś zyska niezwy-
kle przyjemną atrakcję, 
dzięki której mieszkańcy 
będą mogli  zrelaksować 
się i spędzić miło czas na 
świeżym powietrzu. Przy 
odrobinie szczęścia być 
może uda się nawet zoba-

czyć uroczą kaczą rodzinę 
lub piękne dostojne łabę-
dzie. Rechot żab i zalotne 
śpiewy ptaków z pewno-
ścią wprawią każdego w 
pozytywny nastrój, dzięki 
czemu nawet komary nie 
będą takie straszne! Z nie-
cierpliwością wyczekuje-
my na oddanie do użytku 
tego pięknego miejsca, 
które mamy nadzieję, za-
gwarantuje świetną zaba-
wę dla całych rodzin.

6 mln zł, z czego aż 4 mln 
zł pochodziły ze środków 
zewnętrznych.

 Dziś kontynuujemy to 
zadanie. Stara Wieś, a co 
za tym idzie przystań i to 
co wokół niej zmieni się 
nie do poznania, przed-
stawia załączony projekt 
zagospodarowania terenu. 
Termin podpisania umo-
wy z Urzędem Marszał-

(ciąg dalszy ze strony 2.)
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W końcu spełnia się ich marzenie!

„Społeczność lokalna 
wielokrotnie wskazywała 
na potrzebę budowy miej-
sca, w którym chociażby 
będą mogli spotkać się 
w licznej grupie w celu 
omówienia ważnych dla 
mieszkańców spraw. Ma-
rzenia były, ale co z tego?” 
– mówi Sołtys wsi Grze-
gorz Osiecki. Wójt Gminy 
Nowa Sól Izabela Bojko 
tematu nie odpuściła i kon-
sekwentnie dążyła do reali-
zacji długo wyczekiwanej 

Ok. 40 lat temu spłonęła świetlica wiejska w Ciepielowie, od tamtego czasu 
mieszkańcy z upragnieniem czekali, by ktoś w końcu zainteresował się tym 
tematem i tchnął w ich wieś nowego ducha. Chcieli, żeby życie społeczno-
-kulturalne kwitło, jednak o miejscu sprzyjającym takim działaniom mogli 
tylko pomarzyć.  Dziś są świadkami budowy nowej świetlicy, dzięki której 
ich miejscowość znów zacznie tętnić życiem. 

inwestycji, której budowa 
ruszyła w zeszłym roku 
(2019).  Finisz ma nastą-
pić pod koniec paździer-
nika tego roku (2020), ale 
już cieszy sam fakt, że z 
każdym dniem widać jak 
mury pną się ku górze. Ro-
boty, których koszt wynosi 
3.680.457,19 zł wykonuje 
firma „Wagner Factory” z 
siedzibą w Ługach. Miesz-
kańcy zgodnie twierdzą, że 
warto było czekać tyle lat 
i z satysfakcją przyglądają 

się budowie. Najbardziej 
jednak ciekawi są efektu 
końcowego i tego, co zo-
stało zawarte w planach 
projektowych, snują już na-
wet plany związane z dzia-
łalnością sali. „Myślimy o 
założeniu koła gospodyń 
wiejskich, chcemy, żeby 
nasza wioska rozwijała się 
pod wieloma względami, 
nie tylko pod kątem orga-
nizacji zabaw, ale również 
różnych zajęć dla dzieci i 
młodzieży, chcemy zaan-
gażować wszystkie grupy 
wiekowe. Z pewnością 
chętnych nie zabraknie, 
mamy tutaj wielu uczyn-
nych ludzi, którzy udzielają 
się społecznie i nie raz już 
to udowodnili…” – zapew-
nia Pani Katarzyna Podgór-
ska, mieszkanka Ciepielo-
wa. 

Dziś możemy zdradzić 
naszym czytelnikom, że 
projekt przewiduje po-

wstanie budynku dwukon-
dygnacyjnego o łącznej 
powierzchni użytkowej 
403,15 m2, pozwalającego 
na stworzenie podstawowej 
bazy do organizacji wy-
darzeń kulturalnych oraz 
wszelkiego rodzaju imprez 
dla mieszkańców Ciepielo-
wa. Według założeń głów-
na sala znajdująca się na 
parterze ma pomieścić 120 
osób, a w jej sąsiedztwie 
będą: hol, pomieszczenia 
higieniczno-sanitarne, ko-
tłownia, dwa magazyny, 
zaplecze kuchenne. Na 
poddaszu zostaną ulokowa-
ne cztery pokoje biurowe 
wraz z pomieszczeniami 
higieniczno-sanitarnymi, 
a także pomieszczenie po-

rządkowe. Ponadto całość 
wykonywanych robót obej-
muje niezbędną infrastruk-
turę techniczną oraz zago-
spodarowanie terenu wokół 
budynku. W skład tego 
ostatniego wejdą: miejsca 
postojowe dla samocho-
dów, plac śmietnikowy, 
drewniana altana, miejsce 
na ognisko oraz utwardzo-
ny plac ze sceną i widow-
nią z przeznaczeniem na 
imprezy plenerowe. Całość 
będzie połączona zespołem 
utwardzonych chodników i 
dróg wewnętrznych. Zapo-
wiada się naprawdę spek-
takularnie, lecz czy to zda-
nie podzielają mieszkańcy 
Ciepielowa? Kilku z nich 
udzieliło nam odpowiedzi.

Sołtys Ciepielowa Grzegorz 
Osiecki ma nadzieję, że budo-
wa sali wiejskiej przyczyni się 
do wzrostu integracji wśród 
mieszkańców: „Do tej pory nie 
mieliśmy miejsca na urządzanie 
zabaw, teraz nie tylko będzie-
my mogli organizować imprezy 
okolicznościowe w świetlicy, ale 
również plenerowe. W programie 
wydarzeń mieliśmy jedynie festyn 
rodzinny, a i do tego nie było od-
powiednich warunków.  Myślę, że 
niedługo to się zmieni.”. 

„Sala z pewnością przyda się na 
rodzinne imprezy okolicznościo-
we typu komunie, wesela. Nie 
trzeba będzie korzystać z obiek-
tów znajdujących się w innych 
miejscowościach, co z pewnością 
będzie dużym udogodnieniem dla 
wszystkich mieszkańców.”
Roman Górny

W imieniu wszystkich mieszkań-
ców Ciepielowa chcę powiedzieć, 
że wszyscy bardzo się cieszymy! 
Od 40 lat czekaliśmy na salę, 
teraz będziemy mieli nową i jak 
widać - nie byle jaką…”
Marek Ficner

„Wielkość sali robi wrażenie. 
Myślę, że będzie to idealne miej-
sce do organizacji wesel, może 
mnie to zmobilizuje  i  w końcu 
się ożenię (śmiech). Już widzę jak 
wszyscy się tu bawią!”
Krzysztof Podgórski
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Jest pomysł na lubięcińskie wzgórze!

Mowa o wzniesionym 
w ok. 1201 r. kościele św. 
Katarzyny Aleksandryj-
skiej w Lubięcinie, którego 
historia ukazuje nieubłaga-
ny bieg czasu i splot wielu 
niekorzystnych wydarzeń 
przyczyniających się do 
popadania obiektu w ruinę. 
Jego ostateczny kres nastał 
po II wojnie światowej, kie-
dy to ze względu na pogar-
szający się stan techniczny 
był coraz mniej użytko-
wany, aż w końcu został 
po prostu zamknięty. Od 
tamtej pory jedna z głów-
nych wizytówek Lubięcina 
odeszła w zapomnienie, 
nie wzbudzając większego 
zainteresowania ze strony 
ówczesnych władz. Temat 

W ostatnich latach podjęto wiele działań mających na celu odrestaurowanie, a 
przede wszystkim przywrócenie do stanu użytkowania ważnego dla gminy zabytku.

kościoła powrócił dopiero 
za kadencji Wójta Gminy 
Nowa Sól Izabeli Bojko, 
która podjęła decyzję o 
przywróceniu jego świet-
ności. Wtedy też pojawił 
się pomysł powstania fun-
duszu na zabytki, któremu 
niestety nie wszyscy radni 
wtórowali. Prace projekto-
we ruszyły w 2016 r. Pra-
ce remontowo-budowlane 
były realizowane w latach 
2017-2018. Wykonanie 
zadania miało rację bytu 
dzięki wielu dotacjom, 
m.in. z Ministerstwa Kul-
tury i Dziedzictwa Na-
rodowego, Ministerstwa 
Spraw Wewnętrznych i 
Administracji, Lubuskiego 
Wojewódzkiego Konser-

watora Zabytków, Gminy 
Nowa Sól oraz ze składek 
parafian. W sumie pozy-
skano 1.134.000,00 zł, 
jednak gdyby nie wsparcie 
wielu życzliwych osób i 
instytucji, realizacja tego 
ogromnego przedsięwzię-
cia nie doszłaby do skutku. 
Ogromne podziękowania 
należą się ówczesnemu Wi-
cewojewodzie Robertowi 
Paluchowi, projektantowi 
Marcinowi Gierstunowi 
oraz Lubuskiemu Woje-
wódzkiemu Konserwato-
rowi Zabytków Barbarze 
Bielinis-Kopeć.

W chwili obecnej miesz-
kańcy mają możliwość 
korzystania z obiektu. War-
to również dodać, że 19 

stycznia minęła pierwsza 
rocznica oficjalnego od-
dania do użytku Kościoła 
pw. św. Katarzyny Alek-
sandryjskiej. Tymczasowo 
odbywają się tam msze 
św., głównie ze względu na 
trwający remont kościoła 
parafialnego pw. Najświęt-
szego Serca Pana Jezusa 
w Lubięcinie, jak również 
wydarzenia kulturalne, cho-
ciażby takie jak koncert po-
ezji śpiewanej (6.10.2019 
r.) w wykonaniu zespołów 
„Stacja Poezja” oraz „Sed-
no”, czy koncert muzyki 
autorskiej duetu „Toka” 
połączony z prezentacją 
tekstów E. Cipory i I. Przy-
gody (22.02.2020). Szlaki 
zostały przetarte, a wraz z 
nimi zaplanowane kolejne 
wydarzenia artystyczne na 
2020 rok i to zarówno w 
kościele św. Katarzyny jak 
i w znajdującym się nie-
opodal „Zielonym Amfite-
atrze”. Miejsca te doczeka-
ły się nawet własnej strony 
internetowej, która znajduje 
się pod adresem www.lu-
biecinartystycznie.pl. 

 „Ten kościół to taka 
nasza gminna perełka z 
niewykorzystanym dotąd 
potencjałem, dlatego po-
winien tętnić życiem, tym 
bardziej, że w okolicy pa-
nuje deficyt w sferze upo-
wszechniania tego rodzaju 
kultury. Nie słyszy się, żeby 

w ościennych gminach 
czy nawet całym powiecie 
można było często korzy-
stać z takiej oferty – mu-
zyki niszowej słuchanej w 
wyjątkowo nastrojowym 
wnętrzu świątyni. Na od-
biór twórczości wpływa 
przede wszystkim miejsce, 
w którym jest ona prezen-
towana.”– twierdzi Wójt 
Gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko, dodając jednocze-
śnie, że nie postawiła jesz-
cze kropki nad „i”: „dziś 
mamy oddany do użytku 
cenny zabytek, w którym 
powoli z powrotem zaczy-
na tętnić życie, mimo to 
nie powiedziałam ostatnie-
go słowa. Dojście do ko-
ścioła jak i cały okalający 
go teren również czekają 
gruntowne zmiany. Wraz 
z zespołem pracowników 
opracowaliśmy projekt, 
dzięki któremu całe wzgó-
rze zmieni się nie do po-
znania.”. Co kryje się pod 
tymi słowami? Chyba nie 
da się nie zauważyć, że już 
w ubiegłym roku zostały 
podjęte pierwsze działania 
– wykarczowanie chaszczy 
i drzew w celu wstępnego 
przygotowania terenu do 
rewitalizacji. „Projekt za-
gospodarowania terenu dz. 
o nr ew. 373/12 i 502/5 w 
m. Lubięcin, gmina Nowa 
Sól”  przewiduje budowę 
schodów terenowych i sto-
ku, nasadzenie winorośli, 
wstawienie ławek i klima-
tycznych altan, a docelowo 
całości dopełnią, zwłaszcza 
wieczorową porą, lampy 
parkowe i reflektory ogro-
dowe. W planach zostały 
uwzględnione wszystkie 
grupy wiekowe, to właśnie 
z myślą o nich powstanie 
tam również teren rekre-
acyjny. Oczywiście nie 
zabraknie też standardo-
wego typu wyposażenia: 
stojaków na rowery, tablic 
informacyjnych czy koszy 
na odpady. 

Cały kompleks być może 
da się nawet porównać do 
zielonogórskiej „Palmiar-
ni”, oczywiście wyłącznie 
od strony zewnętrznej i w 
nieco bardziej lubięcińskim 
wydaniu. Do tego tematu z 
pewnością jeszcze powró-
cimy.Wizualizacja planów zagospodarowania wzgórza.
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O likwidacji Zakładu Gospodarki Komunalnej, w  miejsce które-
go powstał Referat Gospodarczy i wynikającymi z tego powodu 
zmianami mówi Przemysław Ficner.

Na jakim etapie jest li-
kwidacja spółki?

- Spółka od 1 listopa-
da 2019 r. nie prowadzi 
już działalności, obecnie 
jest na etapie wypowia-
dania wszystkich umów, 
porządkowania spraw 
dokumentacyjnych, spo-
rządzania sprawozdań itp. 
Zadanie zbiorowego za-
opatrzenia mieszkańców w 
wodę całkowicie przejęła 
Gmina Nowa Sól poprzez 
utworzenie Referatu Go-
spodarczego. Dotychcza-
sowy Zakład Gospodarki 
Komunalnej był spółką, w 
której 100 procentowym 
udziałowcem była Gmina, 
a co za tym idzie – kolejną 
procedurą będzie przejęcie 
majątku spółki, tj. samo-
chodów, ciągników oraz 
wszelkiego sprzętu. Jednak 
to nie wszystko, Gmina w 
dalszym ciągu doposaża 
się, bowiem referat musi 
działać sprawnie i wykony-
wać zadania gminy, m.in. 
sprawy porządkowe, dosta-
wa wody i inne. 

Czym będzie zajmował 
się wyżej wspomniany 
Referat?

- Jak już wspomniałem, 
zakres pracowników posze-
rzył się głównie o czynno-
ści porządkowe, np. drobne 
remonty, utrzymanie cmen-
tarzy, dbanie o zieleń, przy-
cinanie gałęzi czy wykasza-
nie traw. Do tego ostatniego 
została  już zakupiona spe-
cjalna kosiarka, czego efek-
ty można było zauważyć  
jesienią, przy poboczach 
dróg gminnych, tej do 
Kiełcza, Jeziornej, Jodłowa 
czy w Stanach i Stawach. 
Przede wszystkim jed-
nak przejmujemy zadania 
zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę, naprawy na sieci, 
wszystkie płukania, bada-
nia wody, usuwanie awarii. 
Mamy się czym zajmować, 
ponieważ posiadamy trzy 
stacje uzdatniania wody. 
W międzyczasie trwa 

jeszcze porządkowanie 
zaszłości dot. tego, co nie 
było dokończone w ZGK, 
np. sieć w Lubieszowie  
na os. Słonecznym, która 
była prywatną siecią i od 
kilku dobrych lat Gminie 
zależało na uregulowaniu 
sprawy, jednak do tej pory 
ZGK i właściciel nie mogli 
się porozumieć i sprawy 
kończyły się nawet w są-
dzie. Gmina sfinalizowała 
sprawę z  firmą „Gradus”, 
wykupiła sieć, a co za tym 
idzie, stała się jej właścicie-
lem. Drogi wewnętrzne na 
Os. Słonecznym w dalszym 
ciągu znajdują się w rękach 
prywatnych.

A  jak wygląda sytuacja 
z kadrą?

- Pracownicy ZGK zo-
stali w całości przejęci 
przez Gminę. Są to te same 
osoby, które pracowały w 
zakładzie, więc doskonale 
znają temat obsługi wody.  
Referat w tej chwili składa 
się z dwóch pracowników 
biurowych, jednej osoby 
zatrudnionej na stanowisku 
„sieciowca”- zajmującej 
się wydawaniem warun-
ków przyłączeniowych, 
uzgodnieniami, nadzorem 
nad funkcjonowaniem sie-
ci wodociągowej) , jednej 
osoby zatrudnionej do od-
czytywania wodomierzy, 
trzech konserwatorów od 
sieci i obsługi sprzętu oraz 
dwóch pracowników go-
spodarczych. 

 Wiele osób dopytuje się 
co stanie się teraz z siedzi-
bą w Kiełczu…

- Praktycznie bez zmian, 
pozostajemy w tym samym 
miejscu. Tam gdzie było 
stare ZGK, czyli w Kiełczu 
na ul. Cichej 6 zmieni się 
praktycznie tylko szyld, w 
budynku w tej chwili mie-
ści się Referat Gospodar-
czy. Myślę, że do wiosny 
zamkniemy wszystkie spra-
wy organizacyjne.

 

Można powiedzieć, że 
Gmina wywiązuje się ze 
swoich zadań, a miesz-
kańcy? Czy oni również 
mają jakieś zobowiązania 
w związku z przeprowa-
dzanymi zmianami?

- Tak, w związku z 
przejęciem przez Gminę 
zadania zbiorowego za-
opatrzenia mieszkańców w 
wodę, zaistniała potrzeba 
zawierania nowych umów 
na jej dostawę. Gmina ta-
kie umowy przygotowuje, 
mieszkańcy musieli złożyć 
odpowiednie wnioski, na 
podstawie których były 
przygotowywane nowe 
umowy. Niestety nie wszy-
scy mieszkańcy dopełnili 
jeszcze obowiązkowych 
formalności, stąd też poja-
wiły się pewne przesunię-
cia. Wynika to głównie z 
tego, że część mieszkań-
ców przebywa również 
poza gminą. W celu uła-
twienia procedury zostały 
wcześniej wyznaczone 
terminy na podpisanie 
umów w salach wiejskich 
poszczególnych miejsco-
wości, jednak nie wszyscy 
się stawili i czynności tej 
dokonać muszą teraz w 
siedzibie Urzędu lub Re-
feracie. Powstaje przez to 
jeszcze jeden problem. Wy-
mieniono 930 wodomierzy 
z odczytem radiowym, jed-
nak żeby móc to wszystko 
uruchomić, potrzebna jest 
kompletna baza danych, 
którą w chwili obecnej cią-
gle modyfikujemy. Gdyby 
mieszkańcy wywiązali się 
z terminów, byłoby nam 
łatwiej. Mimo wszystko nie 
czynimy żadnych gwałtow-
nych ruchów typu zakręca-
nie wody, czekamy cierpli-
wie i wciąż przypominamy 
o konieczności dopełnienia 
formalności w Urzędzie 
Gminy. Warto przypomnieć 
że wraz z nową umową 
zmieniły się także konta do 
wpłat za wodę, każdy klient 
ma swoje konto indywidu-
alne. 

Wspomniał Pan o no-
wych wodomierzach, czy 
ich wymiana jest koniecz-
na?

- Na terenie gminy zlo-
kalizowanych jest ok. 2 
tys. wodomierzy. Wodo-
mierz ma legalizację i co 
5 lat następuje wymiana. 
Zgodnie z zaleceniami Pani 
Wójt, aby ułatwić odczy-
ty, zwłaszcza mieszkań-
com, podjęliśmy decyzję 
o wymianie wodomierzy 
na takie z funkcją odczytu 
radiowego. Jak wcześniej 
wspomniałem 930 zostało 
wymienionych na radiowe. 
Nowe wodomierze są zsyn-
chronizowane z progra-
mem, na którym pracujemy 
– systemem firmy Netpro-
ces. Część mieszkańców 
ma również podliczniki 
ogrodowe, ale nimi zajmuje 
się już MZGK Nowa Sól 
w celu rozliczenia kanali-
zacji. Niektórzy chcieliby 
mieć obydwa liczniki ra-
diowe. Jeden dostają od nas 
w pakiecie, jego wymiana 
odbywa się w ramach opła-
canego co miesiąc abona-
mentu za dostawę wody i 
kończącej się legalizacji. 
My jako Gmina nie świad-
czymy usług związanych 
z  podlicznikami, wszel-
kie zgody, ustalenia oraz 
montaż należy uzgadniać 
z MZGK, który następnie 
zgłasza do nas fakt podłą-
czenia takiego podlicznika 
oraz wszelkie dane po-

trzebne nam do odczytu. 
Należy pamiętać jednak 
przy tym, że aby podlicznik 
mógł być odczytany przez 
nasze urządzenia, musi 
być zsynchronizowany z 
wcześniej wspomnianym 
programem. W Nowej 
Soli sprzedażą liczników 
przystosowanych do pracy 
z programem firmy Net-
proces zajmuje się firma 
„Hałas”, znajdująca się na 
ul. Składowej. Podkreślę 
jeszcze raz, my jako Gmina 
nie prowadzimy podłączeń 
podliczników ogrodowych. 
Gmina Nowa Sól, jako do-
stawca wody, wymienia 
swoim odbiorcom liczniki 
główne na nowe radiowe 
lub w przypadku podłącze-
nia nowego przyłącza. War-
to przypomnieć że wymia-
nę licznika głównego jak 
i samego wpięcia do sieci 
wykonują tylko pracowni-
cy Gminy Nowa Sól.  

Liczniki radiowe 
mają usprawnić odczyt 
pracownikom, również 
mieszkańcy zostaną od-
ciążeni od monitorowania 
stanu zużycia wody, ale 
czy są przewidziane jesz-
cze jakieś inne udogod-
nienia? 

- Na stronie internetowej 
Urzędu Gminy znajduje się 
zakładka „dla mieszkań-
ca”, w której znajdziemy 
hasło „woda”, klikając tam 

(ciąg dalszy na stronie 7.)
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szym ciągu będzie można 
załatwić sprawy w sposób 
standardowy, czyli osobi-
ście w Referacie Gospodar-
czym w Kiełczu – wszelkie 
sprawy z wodą, warunki, 
uzgodnienia, zgłoszenia 
awarii. Zapraszamy!

Wychodzi na to, że 
Gmina wprowadza duże 
zmiany, czy może zmienić 
też obowiązującą taryfę?

- Nie, Gmina nie ustala 
już taryf za wodę, wcze-
śniej ustalała to Rada Gmi-

ny. Gmina przedstawia 
niezbędną dokumentację 
do Wód Polskich z siedzibą 
we Wrocławiu, przedstawia 
wyliczenia, koszty, zyski a 
na ich postawie Wody Pol-
skie zatwierdzają i ustalają 
decyzją administracyjną 
stawki na okres 18 miesię-
cy lub 3 lat.

W jaki sposób można 
uiścić opłatę?

- W Urzędzie nie ma już 
kasy, a co za tym idzie, 
nie ma możliwości doko-

nania zapłaty gotówką na 
miejscu. Wpłacić możemy 
wyłącznie poprzez konto 
bankowe, przelewem lub 
kartą płatniczą w Urzędzie 
Gminy. 

Jakieś słowo na podsu-
mowanie?

- W Kiełczu dalej będzie 
można załatwić sprawy 
związane z wodą. Pisma i 
wnioski należy składać w 
Urzędzie Gminy Nowa Sól 
przy ul. Moniuszki 3a, jeśli 
ktoś z różnych przyczyn nie 

może złożyć takiego pisma 
w Gminie, może dostarczyć 
je do Kiełcza, do Refera-
tu Gospodarczego, także 
przekażemy je do Gminy. 
Cóż więcej się zmieni? 
Szyld „Zakład Gospodar-
ki Komunalnej w Kiełczu 
w likwidacji” zostanie za-
stąpiony innym -„Referat 
Gospodarczy Gminy Nowa 
Sól”. Mam nadzieję, że z 
korzyścią dla wszystkich.

Dziękuję za rozmowę.
Rozmawiał: Robert Kobus

Apel do mieszkańców – ratujmy naszą 
przyszłość!

Czynnikiem mającym 
wpływ na zatrucie po-
wietrza jest mała świado-
mość społeczeństwa na 
temat konsekwencji wy-
nikających z palenia „byle 
czym”, gorzej jednak gdy 
ową wiedzę posiadamy, a 

Zatrute powietrze to 
utrapienie, z którym bo-
rykamy się od dawna, ale 
tylko i wyłącznie przez 
ludzką bezmyślność. 

ciepło w domu produkuje-
my kierując się „oszczęd-
nościami”. Niestety trosz-
cząc się wyłącznie o budżet 
własnego gospodarstwa 
domowego negatywnie 
wpływamy na stan zdro-
wia - swój, swoich bliskich 
i sąsiadów. Problem poja-
wia się tradycyjnie wraz 
z okresem grzewczym, 
to właśnie wtedy na uli-
cach pojawiają się ciemny, 
gryzący dym oraz zapach 
palonego tworzywa sztucz-
nego, które są skutkiem 

ubocznym nagminnego 
spalania prawdopodob-
nie odpadów lub jakichś 
innych przedmiotów. Do 
Urzędu Gminy coraz czę-
ściej napływają liczne skar-
gi i niepokojące informa-
cje od mieszkańców dot. 
stosowania niewłaściwych 
praktyk. W związku z po-
wyższym władze podjęły 
decyzję o kontrolowaniu 
gospodarstw domowych 
na terenie całej gminy 
wiejskiej. Kontrole dot. 
głównie paliw używanych 

zapoznamy się z obowiązu-
jącymi stawkami, nowymi 
numerami telefonów alar-
mowych czy wszelkimi 
badaniami wody. Strona 
jak i program do obsługi 
wody są już na ukończeniu. 
Będzie istniała nawet moż-
liwość zgłaszania spraw 
online, został dokupiony 
program komputerowy do 
ewidencji sieci, którego 
bazę obsługuje nasz pra-
cownik. Oczywiście w dal-

(ciąg dalszy ze strony 6.)

w piecach w celu wyeli-
minowania niskiej emisji 
spalin. Kontrolerzy ze spe-
cjalnymi plakietkami oraz 
pisemnym upoważnieniem 
mogą zapukać do Państwa 
domów. 

Według danych z Krajo-
wego Ośrodka Bilansowa-
nia i Zarządzania Emisjami 
(za rok 2017) źródłem ra-
kotwórczego bezno(a)pire-
nu w 84% jest niska emisja 
spalin. Jak sama nazwa 
wskazuje jest to emisja spa-
lin powodowana przez ko-
miny o niskiej wysokości 
(do 40 m) oraz wadliwym 

wykonaniu, czyli głów-
nie te domowe, z których 
uchodzą produkty spalania 
węgla, drewna a nierzadko 
śmieci. Jeśli kominów w 
naszym otoczeniu jest wie-
le, to koncentracja szkodli-
wych substancji jest duża. 
Często wiele do życzenia 
pozostawiają również pie-
ce nie spełniające żadnych 
standardów emisyjnych. 
Szkodliwe substancje prze-
nikają poprzez układ odde-
chowy do naszego krwio-
biegu i mózgu, a to stanowi 
spore zagrożenie dla nasze-
go zdrowia i życia.  

Uczniowie z Lubieszowa wspierają kampanię antysmogową! 
Tematem zatruwanego 

powietrza zajęli się rów-
nież uczniowie ze Szkoły 
Podstawowej w Lubie-
szowie, którzy wraz z 
wychowawcą świetlicy, 
Panią Joanną Sośnicką, 
postanowili przybliżyć 
temat mieszkańcom i jed-
nocześnie wziąć udział 
w konkursie ogłoszonym 
przez firmę Librus w ra-
mach III edycji kampanii 
społeczno-edukacyjnej 
„Nie dla smogu!”.   Wła-
snoręcznie wykonali gra-
fikę plakatu i ulotki, której 
inspiracją było wcześniej 
wymyślone przez nich 
hasło „SMOG ZABIJA. 
Powstrzymajmy go już 
dziś!”. Prace konkursowe 
można było zgłaszać od 
19 listopada 2019 r. do 5 
lutego 2020 r., a całkiem 
niedawno zostały ogło-
szone wyniki. Efekt burzy 
mózgów i inwencji twór-
czej okazał się być na tyle 
dobry, że nasza placówka 
edukacyjna zajęła pierw-

sze miejsce!  Na stronie 
internetowej organizato-
ra można przeczytać, że  
„wybór dziesięciu prac, 
które miały przejść do II 
etapu, wydawał się nie 
lada wyzwaniem. Jed-
nak to nagrodzenie tylko 
dwóch szkół kosztowało 
nas naprawdę wiele ner-
wów i dyskusji. Jak zwy-
kle ujęliście nas swoją 
kreatywnością.” Celem 
konkursu było podno-
szenie świadomości eko-
logicznej wśród dzieci i 
młodzieży, zrozumienie 
konieczności podejmo-

wania działań antysmo-
gowych, wyrobienie 
umiejętności identyfikacji 
źródeł zanieczyszczenia 
powietrza oraz rozwój 
wyobraźni poprzez twór-
czą interpretację tematyki 
prośrodowiskowej. Lau-
reaci 1 miejsca otrzymali 
oczyszczacz powietrza 
marki Philips oraz profe-
sjonalny wydruk 30 plaka-
tów i 100 ulotek zgodnie 
z projektem zwycięskiej 
pracy konkursowej. Jak 
zapowiedziała dyrektor 
Szkoły Podstawowej w 
Lubieszowie, Pani Beata 

Artwińska: „Oczyszczacz 
szybko znalazł swoje 
miejsce, zostanie za-
montowany w świetlicy 
szkolnej. To właśnie tam 
uczniowie będą mogli od-
dychać przefiltrowanym 
powietrzem. Natomiast 
plakaty i ulotki trafią do 
szkół z terenu naszej gmi-
ny (tych w Przyborowie 
i Lubięcinie), a także do 
wszystkich szkół średnich 
w Nowej Soli.”.

Reasumując, źródła 
powstawania smogu to 
problem globalny, ale 
dotyka także naszą gmi-

nę i cieszy nas fakt, że to 
właśnie najmłodsi mają 
świadomość konsekwen-
cji wynikających ze złych 
praktyk. Mamy nadzieję, 
że przeprowadzane kon-
trole nie wykażą rażących 
zaniedbań w stosowaniu 
paliw przez gospodar-
stwa domowe, a dzięki 
uczniom ze Szkoły Pod-
stawowej w Lubieszowie, 
dorośli w końcu poważnie 
potraktują temat ich przy-
szłości, co przyczyni się 
do diametralnej poprawy 
stanu powietrza na terenie 
gminy Nowa Sól. 
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Nauczyciele z Przyborowa pojechali do Stambułu w ramach programu Erasmus+.
Program Erasmus+ daje 

wiele możliwości. Przeko-
nali się o tym przedstawi-
ciele grona pedagogiczne-
go Zespołu Edukacyjnego 
w Przyborowie: Piotr Eros 
– koordynator projektu, 
Anna Podhorecka, Anna 
Nowicka, Ivanna Sobiere-
jewicz i Joanna Kieliszczy-
k-Grela, kiedy to w grudniu 
(2019) wybrali się do naj-
większego i najludniejsze-
go miasta w Turcji. Wy-
jazd nie był jednak zwykłą 
wycieczką, lecz częścią 
programu Erasmus+ pn. 
„Integracja przez mądre 
praktyki”. Nauczyciele 

wybrali się tam głównie po 
to, aby bezpośrednio skon-
frontować się ze standarda-
mi panującymi w tureckich 
placówkach oświatowych, 
odwiedzili m.in. partner-
ską szkołę w Stambule 
oraz tamtejsze kuratorium. 
Oprócz delegacji z Polski, 
swoimi doświadczeniami 
wymieniali się także na-
uczyciele z pozostałych 
części Europy: Grecji, 
Włoch, Rumunii, Macedo-
nii, Turcji i Anglii. Napięty 
grafik, poza zdobywaniem 
wiedzy nt. systemu eduka-
cji, przewidywał też liczne 
atrakcje. Nie wliczając w 

to samego noclegu w ho-
telu z widokiem na Morze 
Marmara, wymienić moż-
na zwiedzanie miasta czy 
rejs statkiem przez Cieśni-
nę Bosfor. 7 marca 2020 r. 
nauczyciele wybrali się w 
kolejną podróż, tym razem 

na grecką wyspę Rodos. 
Program przewiduje rów-
nież rewizytę w Polsce, wg. 
planu gości z zagranicy bę-
dziemy przyjmować jesie-
nią tego roku. Jednak to nie 
wszystko, szkoła złożyła 
jeszcze jeden wniosek, któ-

ry także został rozpatrzo-
ny pozytywnie, w efekcie 
czego nowe doświadczenia 
zdobędą nasi uczniowie – 
w ramach programu „To-
lerancyjne osoby Europy”. 
Równolegle realizowane 
programy przyniosą nie 
tylko korzyści poznawcze, 
najważniejszym owocem 
wspólnych działań będzie 
powstanie książki z myślą 
o ludziach młodych, za-
wierającej metody i tech-
niki stosowane w walce z 
marginalizacją i deficytami 
ograniczającymi im dostęp 
do współczesnego rynku 
pracy. 

Liczne spotkania w Stambule były okazją 
do nawiązania nowych przyjaźni. 

Ruszyły zajęcia we Wrociszowie i w Nowym Żabnie. 
Od stycznia zostały uru-

chomione zajęcia w dwóch 
świetlicach gminy wiejskiej 
Nowa Sól – w Nowym Żab-
nie i we Wrociszowie. W tej 
pierwszej (w siedzibie Klubu 
Senior +) dzieci mogą twór-
czo spożytkować czas wol-
ny w każdy wtorek w godz. 
16:00-20:00. Wśród propo-

zycji znajdują się głównie 
zajęcia plastyczne, ale jak 
zapowiada Pani Agnieszka – 
opiekun świetlicy, na dzieci 
czekają także inne atrakcje, 
m.in. gry planszowe, słucho-
wiska, zajęcia kulinarne oraz 
liczne zabawy tematycz-
ne. Natomiast w świetlicy 
środowiskowej i bibliotece 

brakło też licznych zajęć ma-
nualnych dla najmłodszych. 
Spotkania odbywają się we 
wtorki, w godz. 16:00-18:00, 
a pieczę nad wszystkim spra-
wuje wychowawca świetlic 
środowiskowych w gminie 
Nowa Sól – Mariola Łupacz-
-Piątkowska. Obie Panie ser-
decznie zapraszają wszystkie 
dzieci i gwarantują, że nikt 
nie będzie narzekał na nudę.

W Nowym Żabnie cykl 
zajęć rozpoczął się od 
eksperymentów.

Pierwsza „zielona ławka” została zamontowana w Stanach. 
czego by nie pokusić się o 
wprowadzenie innowacyj-
nych rozwiązań na wsi? Na 
to pytanie odpowiada Wójt 
Gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko: „Warto! Chociażby 
ze względu na to, że z pozy-
skiwanej ze słońca energii 
skorzystają nie tylko miesz-
kańcy Stanów, ale również 
rowerzyści poruszający 
się ścieżką rowerową. W 
sytuacji gdy nasz telefon 
rozładuje się po opusz-
czeniu miejsca, w którym 
moglibyśmy go naładować 

tradycyjnie, będziemy mo-
gli użyć darmowej energii 
zgromadzonej w akumula-
torach ławki solarnej i na-
ładować sprzęt. Pojawi się 
zatem dodatkowy powód, 
dla którego warto będzie 
zboczyć z trasy rowerowej 
w kierunku odrestaurowa-
nej dzwonnicy. Przyjazne 
miejscowości muszą mieć 
dobrą przestrzeń publiczną, 
co powoli i sukcesywnie 
realizowane jest we wszyst-
kich miejscowościach w 
gminie Nowa Sól. Planują 

Państwo wycieczkę rowe-
rową? Zapraszam do Sta-
nów, będzie można tam nie 
tylko naładować telefon, 
ale i odpocząć w altanie 
czy przy ognisku. Z myślą 
o najmłodszych została za-
montowana również huś-
tawka.”. Ławkę zaprojekto-
wano specjalnie dla naszej 
gminy. Na jednym z jej 
boków znajdziemy fotogra-
fie przedstawiające ścieżkę 
rowerową, w tym odcinek z 
mostem w Stanach. 

Przypomnijmy, projekt 

pn. „Zagospodarowanie 
przestrzeni publicznej tj. 
terenu przy dzwonnicy w 
miejscowości Stany” zre-
alizowany przez Gminę 
Nowa Sól, współfinan-
sowany został ze środ-
ków Unii Europejskiej 
w ramach poddziałania 
„Wsparcie na wdrażanie 
operacji w ramach strategii 
rozwoju lokalnego kiero-
wanego przez społeczność” 
Programu Rozwoju Obsza-
rów Wiejskich na lata 2014-
2020.

Realizacja projektu 
pn.”Zagospodarowanie 
przestrzeni publicznej tj. te-
renu przy dzwonnicy w m. 
Stany” współfinansowane-
go ze środków UE dobiegła 
końca.

O szczegółach dot.  in-
westycji informowaliśmy 
Państwa w poprzednim 
numerze „Naszych Wie-
ści”. Tym razem chcemy 
jednak zwrócić szczególną 
uwagę na „zieloną ławkę”, 
zwaną również solarną 
lub fotowoltaiczną, która z 
pewnością nada temu miej-
scu atrakcyjności. Wśród 
społeczności dostrzega się 
wzrost świadomości pro-
ekologicznej, w związku 
z czym obecnie coraz czę-
ściej wdrażane są w prze-
strzeni publicznej działania 
zwiększające udział energii 
pochodzącej ze źródeł od-
nawialnych – z korzyścią 
dla ludzi i środowiska. 
Montażu takich urządzeń 
dokonuje się głównie w 
dużych miastach, ale dla-

we Wrociszowie otwarto 
Dyskusyjny Klub Książ-
ki (DKK). Zgodnie z ideą, 
Klub opiera się na rozmo-
wach o przeczytanej książce 
i problemach, które zostały 
w niej poruszone, a wszystko 
to w miłej atmosferze oraz 
przy słodkim poczęstunku i 
herbatce. Oczywiście nie za-
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Stara Wieś:
 - zagospodarowanie terenu 
„Przystani nad Odrą”;

 - projekt na przebudowę 
skrzyżowania;

Kiełcz:
 - II etap modernizacji przed-
szkola „Wesoły Zakątek” 
wraz z budową placu zabaw 
i remontem pomieszczeń go-
spodarczych.

 - budowa placu zabaw przy 
boisku wielofunkcyjnym;

 - dokumentacja na zagospo-
darowanie terenu po byłym 
placu zabaw;

 - dokumentacja na budowę 
drogi na odcinku Kiełcz – 
Bytom Odrzański;

Nowe Żabno:
 - budowa placu zabaw;
 - II etap budowy oświetlenia;
 - remont dachu budynku 
„Klubu Senior +”;

Ciepielów:
 - budowa świetlicy wiejskiej;
 - budowa wodociągu do świe-
tlicy wiejskiej;

Wrociszów:
 - dokumentacja na budowę 
drogi wewnętrznej łączącej 
się z drogą wojewódzką nr 
297;

 - budowa nowego placu za-
baw;

 - złożenie wniosku do PROW 
na budowę świetlicy;

 - utworzenie cmentarza ko-
munalnego;

Lubieszów:
 - budowa drogi k. sklepu;

 - remont szatni „Orlika”;
 - wykup sieci wodociągowej 
od Spółki „Gradus” (na Os. 
Słonecznym)-150 tys. zł;

 - dokumentacja na drogę (Os. 
Nad Stawem);

Rudno:
 - zagospodarowanie terenu po 
byłym placu zabaw;

 - budowa chodnika;
 - zapłata odszkodowania w 
kwocie 161 tys. zł dla Nadle-
śnictwa Nowa Sól za wybu-
dowaną ścieżkę rowerową;

Lelechów:
 - uzupełnienie oświetlenia;
 - zagospodarowanie terenu 
przy wjeździe do miejsco-
wości;

Stary Staw:
 - I etap budowy oświetlenia 
od mostu do pętli autobuso-
wej;

 - zagospodarowanie terenu 
przy wjeździe do miejsco-
wości;

 - doposażenie terenu OSA w 
elementy zabawowe;

Przyborów:
 - budowa ul. Długiej (z pro-
jektu);

 - dokumentacja na skatepark;
 - uporządkowanie terenu po 
„Eldorado”;

 - remont poddasza świetlicy 
wiejskiej;

Stany:
 - budowa parkingu k. kościo-
ła;

 - budowa oświetlenia do 
ścieżki rowerowej;

 - budowa placu zabaw;
 - budowa sieci wodociągowej 
relacji Stany-Lipiny;

 - zagospodarowanie terenu 
przy krzyżu;

Lipiny:
 - budowa sieci wodociągowej 
relacji Lipiny-Stany;

 - wymiana ogrodzenia cmen-
tarnego;

 - budowa oświetlenia;
 - wymiana pieca centralnego 
w świetlicy wiejskiej;

 - budowa toalety publicznej k. 
boiska;

Lubięcin:
 - budowa bikestopu przy 
ścieżce rowerowej;

 - dokumentacja na moderniza-
cję budynku przedszkola;

 - dokumentacja na zagospo-
darowanie wzgórza przy ko-
ściele św. Katarzyny;

 - dokumentacja na drogę za 
kościołem;

Chełmek:
 - budowa skateparku;
 - projekt i wykonanie oświe-
tlenia drogi na odcinku bo-
isko-plac zabaw;

 - budowa wjazdów do posesji;
 - dokumentacja na zagospoda-
rowanie plaży przy jeziorze;

Dąbrowno:
 - zakończenie budowy drogi 
przebiegającej wzdłuż miej-
scowości wraz z wjazdami i 
poboczami (z projektu);

Okopiec:
 - budowa chodnika;
 - utworzenie terenu rekreacyj-

no-wypoczynkowego;

Radosławice:
 - bieżące równanie drogi pro-
wadzącej do miejscowości;

Drogoniów:
 - dokumentacja na drogę do-
jazdową do miejscowości;

 - budowa siłowni napowietrz-
nej;

Jeziorna:
 - projekt na przebudowę drogi 
głównej;

 - zagospodarowanie terenu 
przy świetlicy;

 - dokumentacja na plac za-
baw;

 - budowa pomostu;

Jodłów:
 - budowa oświetlenia na Os. 
Sosnowym;

 - modernizacja placu zabaw;
 - zamiana gruntów z Nadle-
śnictwem Sława Śląska pod 
budowę parkingu przy „Cy-
plu”;

Józefów:
 - bieżące równanie drogi;
 - uporządkowanie terenu pla-
ży;

Buczków:
 - dokumentacja na oświetle-
nie;

 - zagospodarowanie terenu po 
byłym przystanku;

 - budowa nawierzchni (z kost-
ki) przy placu zabaw;

Stawy:
 - budowa siłowni napowietrz-
nej.

Szanowni Mieszkańcy,
Obecny budżet Gminy jest bardzo ambitny, w związ-

ku z czym plany inwestycyjne na 2020 rok będą rów-
nie obfite jak w poprzednich latach. Szykujemy sporo 
dokumentacji drogowych, oświetleniowych czy rewi-
talizacyjnych na tereny zielone. Czekamy na nowe 
rozdanie unijne, a z chwilą ogłoszenia konkursów 
zamierzamy od razu przystąpić do składania wnio-
sków. Wymagać to będzie ogromnego wysiłku i zaan-
gażowania mojego oraz całego zespołu pracowników 
Urzędu. Dołożę wszelkich starań, aby przedstawiony 
poniżej plan w większości został zrealizowany. Rok w 
rok poprzeczka stawiana jest coraz wyżej, co świad-
czy tylko o właściwym kierunku rozwoju gminy. Naj-
ważniejsze i zadowalające jest jednak to, iż żadna 
miejscowość z gminy Nowa Sól nie została pominięta 
w budżecie. Nie zwalniamy tempa i z nadzieją spoglą-
damy w przyszłość naszej małej ojczyzny. 

Z wyrazami szacunku, 
Wójt Gminy Nowa Sól

/-/ Izabela Bojko
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Choć zajączek za pasem, powspominajmy o Mikołaju.
Pierwszy grudniowy 

weekend upłynął w rado-
snej atmosferze dzięki wę-
drującym po naszej gmi-
nie Św. Mikołajom. Jest 
to czas szczególnie lubia-
ny przez dzieci, bo to dla 
nich organizowane są róż-
nego rodzaju wydarzenia, 
w trakcie których mogą 
dostać niejeden prezent. 
Mikołajkowe spotkania, 
zorganizowane przez Soł-
tysów i Rady Sołeckie, 
odbyły się w Ciepielowie, 
Przyborowie, Lubięci-
nie, Lubieszowie, Wroci-
szowie oraz Dąbrownie 
(przy współpracy Sołty-
sów Dąbrowna, Jodłowa 
i Jeziornej). W Starym 
Stawie, Nowym Żabnie 
i w Chełmku siwobrody 
pan w czerwonym stroju 
pukał do drzwi każdego 
z domów. Wszystkie spo-
tkania odbyły się w miłej 
i przyjaznej atmosferze, 
czego nie do końca moż-
na stwierdzić w przypad-
ku tego organizowanego 
w Lubieszowie. Mimo, 
że na dworze panowała 
zimna i deszczowa aura, 

Sołtys wraz z Radą Sołec-
ką tamtejszej miejscowo-
ści postawili na Mikołaj-
ki w plenerze na boisku, 
o czym poinformowali 
Wójta na piśmie, którego 
treść publikujemy obok 
artykułu. Oczywiście, 
tradycyjnie już musiał 
odbyć się szum wokół 
całej sytuacji na profilu 
facebook sołectwa. Wójt 
Gminy Nowa Sól do spra-
wy odnosi się w nastę-
pujący sposób: „Apeluję 
do władz sołectwa, nie 
wprowadzajcie zamętu, 
nie traktujcie dzieci z Lu-
bieszowa jak karty prze-
targowej! Świetlica jest 
dostępna dla wszystkich 
mieszkańców, niezależnie 
od tego w czyich rękach 
znajduje się klucz. Ab-
solutnie nic nie stało na 
przeszkodzie, Mikołajki 
mogły odbyć się na świe-
tlicy, jednak Pan Sołtys 
Lubieszowa, jak wska-
zuje pismo, podjął inną 
decyzję. Wszystkie dzieci 
są tak samo dobrze trak-
towane i te z Lubieszowa 
również powinny spędzić 

Mikołajki w świetlicy. 
Każdy zainteresowany 
najmem zobowiązany 
jest udać się do Urzędu 
Gminy lub Pana Ryszar-
da Malczuka, mieszkań-
ca Lubieszowa w celu 
spełnienia niezbędnych 
formalności. Korzystając 
z okazji, pragnę podzię-
kować wszystkim oso-
bom, które przyczyniły 
się do organizacji Miko-
łajek powodujących wiele 
uśmiechów na twarzach 
naszych najmłodszych 
mieszkańców.”.

Do małej salki we Wrociszowie wciąż przybywały dzieci

W Dąbrownie św. Mikołaj rozdawał prezenty 
także dla tych z okolicznych miejscowości

Pismo Sołectwa Lubieszów w sprawie 
organizacji Mikołajek.

Świąteczne spotkanie we Wrociszowie.
15 grudnia w sal-

ce wiejskiej we Wro-
ciszowie odbyło się 
świąteczne spotkanie 
zorganizowane przez 
Sołtysa – Panią Beatę 
Boś. Prawie 30 osób 
zebrało się, by wspól-
nie śpiewać kolędy i 
przełamać się opłat-
kiem. W międzycza-
sie każdy mógł wziąć 
udział w warsztatach 

tworzenia bombek me-
todą decoupage. Jak 
mówi Sołtys wsi „prze-
dział wiekowy uczest-
ników nie grał więk-
szej roli, wśród nich 
znalazły się dzieci od 
3 do 12 lat, ale także 
osoby dorosłe. Główny 
cel spotkania to przede 
wszystkim integracja 
mieszkańców…”. Za-
proszona była również 

Wójt Gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko, która 
nie ukrywała zado-
wolenia z inicjowa-
nia tego typu wyda-
rzeń, dziękując przede 
wszystkim za chęci 
i poświęcony czas. 
Mimo, że salka pęka-
ła w szwach, to było 
kameralnie, wesoło 
i przede wszystkim 
świątecznie!

Sołtys Wrociszowa – Pani Beata Boś jak 
zwykle stanęła na wysokości zadania.
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TV w prezencie dla świetlicy socjoterapeutycznej.
Świetlica w Lipinach 

działa prężnie, a dzieci 
uczęszczające na tamtej-
sze zajęcia z pewnością 
nie mogą narzekać na 
nudę. Grudniowy, świą-
teczny czas był dla nich 
równie intensywny. Pod-
opieczni świetlicy mieli 
wiele radości, m.in. z 
wykonywania bombek 
choinkowych. Najwięk-
szą radością jednak oka-
zał się  Mikołajkowy 
prezent od Stowarzysze-
nia LZS Lubusz Lipiny, 
a był nim nowoczesny 
telewizor. Dzieci otrzy-
mały także wielką pacz-

kę ze słodyczami i owo-
cami, wspólnie ubierały 
choinkę, śpiewały rado-
sne pastorałki i kolędy. 
Rzecz jasna, jak naj-
szybciej trzeba było wy-
próbować także nowy 
nabytek świetlicy, na 
ekranie którego została 
wyświetlona bajka „Re-
nifer Niko ratuje Świę-
ta”. „Nasza świetlica ma 
wiele potrzeb i z pewno-
ścią każdy element jej 
doposażenia cieszy nie 
tylko mnie, ale przede 
wszystkim naszych pod-
opiecznych. Telewizor 
niewątpliwie pozwoli 

uatrakcyjnić czas wolny 
dzieciom, które chętnie 
korzystają z naszej ofer-
ty. W repertuarze znajdą 
się nie tylko bajki, ale 
również pogramy eduka-
cyjne. Jestem niezmier-
nie wdzięczna naszym 
ofiarodawcom. Dzię-
kuję w imieniu swoim 
i dzieci za  piękny gest, 
dzięki któremu w sal-
ce od razu zrobiło się 
weselej!” – powiedzia-
ła w rozmowie Mario-
la Łupacz-Piątkowska, 
wychowawca świetlic 
socjoterapeutycznych w 
gminie Nowa Sól.

Podopieczni świetlicy uroczyście rozpakowali prezent.

Relacja z gminnej wigilii w Lubięcinie.

Wieczorne spotka-
nie (20 grudnia 2019 r.) 
rozpoczęło się przemó-
wieniem oraz złożeniem 
świątecznych życzeń 
przez Wójta Gminy 
Nowa Sól Izabelę Bojko. 
Następnie miał miejsce 
akt symbolicznego prze-
kazania Betlejemskiego 
Światła Pokoju. Frag-
ment Pisma Św. odczytał 
ksiądz proboszcz Parafii 
pw. Świętej Rodziny w 
Lubieszowie - Sławo-
mir Przychodny, który 
również dołączył się 
do życzeń dla naszych 
mieszkańców. Podczas 
dzielenia się opłatkiem, 
oprawę muzyczną za-
pewnił zespół „Henio & 
Bułka z Masłem” ze Sła-
wy (w składzie: Henryk 
Cyran, Tomasz Łuczak, 
Grzegorz Kamiński, 
Mateusz Kamiński). Tuż 
po godz. 18:00 kolędy 

 „Zielony Amfiteatr” w Lubięcinie rozbłysnął lampkami, rozbrzmiał kolędami i 
zapachniał pierogami, a to wszystko przez odbywającą się tam po raz pierwszy 
gminną wigilię. zaśpiewali uczniowie z 

Zespołu Edukacyjnego w 
Lubięcinie, a zaraz potem 
odbyło się ogłoszenie 
wyników gminnego kon-
kursu na „Najładniejszą 
Bombkę Choinkową”, 
podczas którego zwy-
cięzcy otrzymali dyplo-
my i nagrody. Wszystkie 
prace można było po-
dziwiać na świątecznym 
drzewku znajdującym się 
obok sceny. Natomiast 
Sołtysi otrzymali w pre-
zencie od Wójta imien-
ne kalendarze na Nowy 
2020 Rok. Nie obyło się 
oczywiście bez wspólne-
go kolędowania pracow-
ników Urzędu Gminy z 
mieszkańcami, którym 
wtórowali Radni i Soł-
tysi. Zwieńczeniem spo-
tkania był koncert grupy 
dziecięcej „Koliberki” 
ze Sławy. Ponadto na 
wszystkich przybyłych 
czekały smaczne pie-

rogi ufundowane przez 
Wójta Gminy Nowa Sól, 
barszcz przygotowany 
przez Sołtysa i Radę So-
łecką z Przyborowa oraz 
pyszne ciasta od Sołty-
sów i Rad Sołeckich z 
terenu gminy. Na roz-
grzewkę była serwowana 
gorąca herbata z cytryną 
oraz kawa.

„Jestem bardzo 
wdzięczna wszystkim 
osobom, dzięki którym 
udało nam się zorga-
nizować pierwszą taką 
wigilię. Cieszy mnie po-
zytywny odzew miesz-
kańców tak licznie przy-
byłych na to świąteczne 

Komendantka Nowosolskiego Hufca Związku Har-
cerstwa Polskiego – Podharcmistrzyni Daria Szlaska 
wraz z Druhem Harcmistrzem – Zbigniewem Tata-
rzyńskim przekazali Betlejemskie Światło Pokoju.

„Zielony Amfiteatr” chyba jeszcze nie gościł tylu mieszkańców jednocześnie. 
Jednym z punktów programu było wspólne ko-
lędowanie pracowników UG z mieszkańcami.

spotkanie, by wspólnie 
spędzić czas, podzielić 
się opłatkiem, zaśpiewać 
kolędy. Mimo, że nie 
było białych obrusów i 
dwunastu tradycyjnych 
dań, to jednak wszyscy 
mogliśmy poczuć się jak 

jedna wielka rodzina, 
w końcu najważniejsza 
była tu symbolika i obec-
ność nas wszystkich.” – 
tymi słowami podsumo-
wała wydarzenie Wójt 
Gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko.
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Z ziemi włoskiej do Polski… 

Od czego to wszyst-
ko się zaczęło, dlaczego 
postanowił Pan założyć 
działalność właśnie w 
Przyborowie?

- Budynek kupiliśmy 
jesienią 2014 roku, była to 
dosłownie waląca się ru-
dera z dziurawym i rozpa-
dającym się dachem. Zaj-
mowaliśmy się wówczas 
handlem oponami, więc 
chcieliśmy przeznaczyć 
to miejsce na magazyn. 
Lokalizacja nie miała dla 
nas większego znaczenia. 
Było tu naprawdę brzyd-
ko, chwasty rosły po pas, 
a budynek był porośnięty 
pnączami. Stwierdziliśmy 
jednak, że jeśli teren odpo-
wiednio się zagospodaru-
je, to może być tu całkiem 
przyjemnie. Docelowo 
chcieliśmy też stworzyć 
sobie własny kąt, w któ-
rym moglibyśmy przeno-
cować przyjeżdżając w te 
strony z naszego stałego 
miejsca zamieszkania we 
Włoszech. 

Głównym zamysłem 
było zbudowanie maga-
zynu, z biegiem czasu 
działalność przyjęła jed-
nak nieco inną formę, 
dlaczego?

- Po jakimś czasie po 
prostu pojawił się pomysł 
na mały serwis opon. Nie 
obiecywaliśmy sobie zbyt 
wiele. Nasze myśli szybko 
przelaliśmy na papier, pla-
ny na zagospodarowanie 
budynku rozrysowaliśmy 
na kartce. W ten sposób 
powstał 2 stanowiskowy 
serwis z częścią socjalną 
i częścią domową, żeby 
faktycznie można było tu 
zamieszkać. Połowa bu-
dynku zupełnie zmieniła 
swoje przeznaczenie. Z 
czasem utwierdziliśmy się 
w przekonaniu, że jest to 
nasze miejsce, że chcemy 
zamieszkać.

Jakie usługi oferuje 
Pańska firma?

- W tej chwili mamy ser-

wis taki, jaki chcieliśmy 
mieć, czyli kompleksowy, 
w którym można załatwić 
wszystkie sprawy zwią-
zane z oponami. Począw-
szy od opon rowerowych, 
skuterowych, motocyklo-
wych, poprzez opony do 
samochodów osobowych, 
suwów a także ciężaro-
wych, przemysłowych 
i rolniczych . Możemy 
obsłużyć autobusy, tiry, 
fadromy, koparki, traktory  
i wiele innych pojazdów 
przemysłowych. Posiada-
my na wyposażeniu no-
woczesną montażownicę, 
która obsługuje koła o 
masie do 2,5 t i średnicy 
2,5 m. Ponadto obsługu-
jemy koła wyposażone w 
czujniki ciśnienia, które 
wymagają dodatkowej 
ostrożności i umiejętno-
ści, możemy sprawdzić 
wadliwy czujnik ciśnienia 
czy też zaprogramować 
nowy. Posiadamy profe-
sjonalny sprzęt do wymia-
ny opon typu Run on Flat 
oraz niskoprofilowych, a 
także niezwykle precyzyj-
ne wyważarki do kół. Wy-
ważamy nie tylko koła do 
pojazdów osobowych czy 
dostawczych, ale jesteśmy 
w stanie wyważyć dyna-
micznie koła do tirów, a 
co istotniejsze, jako jedyni 
w okolicy wyważamy dy-
namicznie koła motocy-
klowe. Klient w naszym 
serwisie może liczyć na 
profesjonalną naprawę 
opon. Oferujemy nie tyl-
ko standardowe naprawy 
na zimno, czyli naprawę 
czoła bieżnika kołkiem 
lub łatką wulkanizacyjną, 
ale wykonujemy również 
naprawy na gorąco. Jest 
to profesjonalna naprawa 
wulkanizacyjna oparta o 
nowoczesne technologie. 
Dzięki temu jesteśmy w 
stanie wykonać naprawy 
rozległych uszkodzeń, 
także bocznych. Po taką 
naprawę mogą zgłosić się 
właściciele pojazdów oso-
bowych, a co ważniejsze, 

Pan Adam Kanonowicz po latach wrócił do kraju i otworzył biznes w Przyborowie. 
W swojej oponiarni świadczy usługi wzorując się na serwisach wprost ze sło-
necznej Italii. Jak się okazuje, włoski styl można zastosować nie tylko w modzie. 

możemy w ten sposób 
naprawić koła tirów czy 
przemysłowe. Koszt takiej 
naprawy jest niewspół-
miernie niski w stosunku 
do zakupu opony nowej. 
Sprzedajemy i zakładamy 
opony, wyważamy wsze-
lakie koła, prostujemy 
felgi, oferujemy usługi 
piaskowania i sodowania 
felg, mamy profesjonal-
ną sprawdzarkę do opon. 
W naszym asortymencie 
posiadamy opony nowe i 
używane, począwszy od 
marek budżetowych po 
marki premium.  Ciągle 
powiększamy nasz asor-
tyment towarowy i poszu-
kujemy nowych możliwo-
ści dostaw, aby zapewnić 
klientom opony dosto-
sowane do ich potrzeb w 
atrakcyjnych cenach. 
Wykonujemy wszelkie 
czynności, które wchodzą 
w zakres usług wulkani-
zacyjnych. Nie ma dla nas 
rzeczy niemożliwych, nie 
ma też podobnego serwisu 
w okolicy. 

Wraz z rozwojem 
działalności firmy poja-
wił się szyld znanej mar-
ki, jak do tego doszło?

- Pewnego dnia zgłosi-
ła się do nas firma Pirelli. 
Dostaliśmy propozycję, 
aby zostać ich przedsta-
wicielem w regionie, pod-
pisaliśmy umowę i tak 
staliśmy się udziałowcem 
firmy Driver, czyli córki 
firmy Pirelli, stąd też fla-
ga i loga Drivera i Pirelli, 
które widoczne są u nas w 
serwisie. Cieszymy się, że 
zechcieli nas przyjąć do 
swojej grupy. Dla nas to 
jest prestiż, w końcu Pirel-
li to Formuła 1 i najlepsze 
opony motocyklowe i sa-
mochodowe.

A co ze stałym miej-
scem zamieszkania we 
Włoszech, czy wciąż jest 
aktualne?

Włochy powoli odcho-
dzą w zapomnienie. W 

chwili obecnej myślimy, 
żeby jednak zostać na sta-
łe w kraju i dopilnować 
rozwijającego się biznesu.

Z pewnością włoskie 
krajobrazy były o wie-
le piękniejsze od tutej-
szych, nie wspomnę już 
o południowym klima-
cie?

Zdecydowanie (śmiech) 
i polecam wszystkim. 
Miałem okazję mieszkać 
chyba w najpiękniejszym 
zakątu tego kraju. Wido-
ki są piękne, zwłaszcza w 
północnej części regionu, 
gdzie góry są bardzo wy-
sokie, strzeliste, niemalże 
pionowe. Przez większą 
część roku utrzymuje się 
na nich śnieg, a co cieka-
we – na dole rosną palmy.

Nie żal Panu włoskie-
go życia?

Trochę żal, ale jednak w 
domu, w Polsce człowiek 
czuje się jak u siebie, jest 
wśród swoich, a przede 
wszystkim włada języ-
kiem ojczystym, z którym 
może zrobić co zechce, 
wypowiedzieć każdą swo-
ją myśl. W języku obcym, 
nawet jakby nie wiadomo 
jak dobrze się go znało, 
to i tak przekazywanie 
pewnych uczuć sprawia 
problemy, oczywiście nie 
dotyczy to komunikacji 
samej w sobie.

Czy we Włoszech pa-
nują inne standardy, 
które właśnie stamtąd 
przeniósł Pan do swojej 
firmy?

Tak, mam znajomych 
we Włoszech, którzy są (ciąg dalszy na stronie 13.)

właścicielami dużych za-
kładów wulkanizacyjnych 
i miałem okazję przyjrzeć 
się z bliska jak to wygląda 
z nieco innej perspektywy. 
Zauważyłem potężną róż-
nicę między Polską a Ita-
lią, zwłaszcza jeśli chodzi 
o poziom świadczonych 
usług. Szczegóły tkwią 
w detalach: przyjemnym 
wystroju, czystości w ser-
wisie oraz innych drob-
nych rzeczach, chociażby 
normach dokręcania kół, 
które zalecają producenci 
samochodów. Mało który 
serwis stosuje się do tego 
typu zaleceń, przeważnie 
robi się to tylko w taki 
sposób, aby śruby trzy-
mały się, były mocne. We 
Włoszech tak się nie robi. 
Nie czerpię wzorców z 
polskich serwisów, uznaję 
zasady stosowane w Italii, 
i które z mojej obserwacji 
gwarantują usługi o zde-
cydowanie wyższym stan-
dardzie.

Czy są jakieś plany na 
przyszłość w związku z 
rozwojem firmy w Przy-
borowie?

Tak, mamy kilka pomy-
słów. Oprócz prac wykoń-
czeniowych w serwisie 
– bo zawsze coś jest jesz-
cze do zrobienia, planu-
jemy przebudowę drugiej 
części budynku. Ma tam 
powstać myjnia samo-
chodowa i stanowisko z 
kanałem. Obsługa pojaz-
dów ciężarowych, prze-
mysłowych i rolniczych, 
zostanie przeniesiona do 
drugiej części budynku. 
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Dotacje w otwartym konkursie ofert dla organizacji pozarządo-
wych przyznane! 

(ciąg dalszy ze strony 12.)

Są to jednak plany dale-
kosiężne, zobaczymy ja-
kie pomysły urodzą się w 
trakcie. Obecnie chcemy 
się skupić na utrzymaniu 
jakości świadczonych 
przez nas usług i skomple-
towaniu. Ponadto chcemy 
dążyć do obsługi nie tylko 
klienta indywidulanego, 
ale również flotowego. 

8. Lubięcińskie Stowarzyszenie Lotnicze Ikarus - Warsztaty rekre-
acyjno – sportowe w miejscowości Dąbrowno - 5 000,00 zł;

9. LUKS Czarni Rudno - Szkolenie, udział we współzawodnictwie 
dzieci i młodzieży do 18 roku życia - 22 000,00 zł;

10. Błękitni Lubięcin - Proces szkolenia i współzawodnictwa przygoto-
waniem do udziału w zawodach sportowych i podniesieniem aktyw-
ności fizycznej dzieci, młodzieży i dorosłych - 25 000,00 zł;

11. Lepszy Start - „Kreatywne wakacje-witaj przygodo” - 4 800,00 zł;

12. Lepszy Start - „Klimatyczne Niechorze” – śladami latarni morskich 
polskiego wybrzeża - 4 000,00 zł;

13. Fundacja Jupi - „JuPi! Jedziemy w góry” - 2 000,00 zł;

14. Fundacja Jupi - Być razem - 2 000,00 zł;

15. Lepszy Start - Klub szachowy oraz gier planszowych wraz z turnie-
jem szachowym - 4 000,00 zł;

16. LZS Trasch Attack Lipiny - Gry i zabawy dla dzieci - 1 000,00 zł;

1. Stowarzyszenie Wspierania Rozwoju Letniska Jodłów - Rajdy 
rowerowe „Szlakiem tajemnic puszczy Tarnowskiej” - 1 700,00 zł;

2. Stowarzyszenie Wspierania Rozwoju Letniska Jodłów - Nauka i 
doskonalenie techniki gry w siatkówce plażowej oraz „Turniej siat-
kówki plażowej” - 3 000,00 zł;

3. Polski Klub Lotów Dalekodystansowych Grand Distance 
Wrociszów - Tropem Wilczym, lot pamięci żołnierzy wyklętych, 
12.07.2020 połączony z wystawą gołębi pocztowych i prezentacją 
działań podczas festynu we Wrociszowie oraz Dożynek Gminnych 
2020 - 4 500,00 zł;

4. Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. Rodziny w Lubieszowie - Pół-
kolonie dla dzieci i młodzieży – „Z ekologią za pan brat” - 4 800,00 
zł;

5. LZS Zorza Nowe Żabno - Wspieranie i upowszechnienie kultury 
fizycznej - 17 000,00 zł;

6. KS Pogoń Przyborów - Upowszechnianie i rozwój kultury fi-
zycznej w grach zespołowych w tym piłki nożnej w miejscowości 
Przyborów. Organizacja cyklu turniejów dla dzieci i młodzieży pod 
patronatem Wójta Gminy Nowa Sól. Administrowanie obiektami 
sportowymi -  27 000,00 zł;

7. Polski Związek Hodowców Gołębi Pocztowych - Duch pamięci 
Jana Pawła II – zawody lotów gołębi pocztowych w setną rocznicę 
urodzin papieża  Polaka - 2 000,00 zł;

W okolicy jest wiele firm, 
które prawdopodobnie są 
zainteresowane przekaza-
niem obsługi kół swoich 
pojazdów w profesjonalne 
ręce, z dostępem do prze-
chowalni opon i wygod-
nej, prostej komunikacji. 
Dla firm uruchomiliśmy 
ciekawą propozycję w 
postaci pożyczki leasingo-
wej na zakup opon. Chce-
my każdemu klientowi 

zaoferować innowacyjne 
rozwiązania w zakresie 
obsługi i komunikacji. 
Ciekawostką będzie sys-
temu rezerwacji online. 
Już teraz można u nas 
przez internet zarezerwo-
wać  stanowisko monta-
żu na określony dzień i 
na określoną godzinę, ale 
usługa jest dostępna tyl-
ko w przypadku zakupu 
opon przez serwis OPO-

NEO. Wówczas na stro-
nie OPONEO, zakupione 
opony można skierować 
bezpośrednio do naszego 
serwisu i zarezerwować 
godzinę montażu. Chcieli-
byśmy, żeby każdy klient 
miał dostęp do takiej moż-
liwości i żeby przez inter-
net mógł zamówić u nas 
bezpośrednio opony oraz 
zarezerwować stanowisko 
online. Takie rozwiązanie 

jest szczególnie wygodne 
w okresie sezonowej wy-
miany opon jesienią czy 
wiosną. Dążymy do tego, 
aby klient, który od nas 
wyjeżdża, miał świado-
mość dobrze wykonanej 
usługi i zawsze mógł li-
czyć na fachowe doradz-
two. 

Dziękuję za rozmowę.
Rozmawiał: Robert Kobus

Do Urzędu Gminy Nowa Sól wpłynęło w sumie 18 projektów z cze-
go 16 zostało pozytywnie rozpatrzonych. Łączna kwota dotacji 
przeznaczonych na realizację zadań publicznych wyniosła 129 
800,00 zł. Sprawdź kto ile dostał, oto pełna lista:

Spotkanie z Sołtysami.
23 stycznia br. na za-

proszenie Wójta Gminy 
Nowa Sól Izabeli Bojko 
do Sali Konferencyjnej 
Urzędu Gminy przybyli 
Sołtysi z naszych miej-
scowości. Podczas zebra-
nia poruszono 9 ważnych 
punktów, m.in. temat 
funduszu sołeckiego, 
wynajmu świetlic, utrzy-
mania porządku we wio-
skach, nazewnictwa ulic, 

kontroli pieców oraz 
harmonogramu imprez 
na rok 2020 organizowa-
nych przez Sołtysów jak 
i tych współorganizowa-
nych z Gminą  (Święto 
Gminy, Dożynki). Pod-
jęto również rozmowy o 
planowanych w tym roku 
podwyżkach dla Sołty-
sów oraz przedsięwzię-
ciach organizowanych 
przez sołectwa. 

Rozmowy rozwiały wiele wątpliwości, 
nakreśliły też wspólny plan działania.
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Pieniądze ze zbiórki przeznaczyli na zakup rowerów.

Seweryn Rapiejko z Lipin został uhonorowany nagrodą 
Wójta Gminy Nowa Sól!

26 listopada 2019 
r. w Nowym Żabnie 
miało miejsce spotka-
nie hodowców gołębi 
pocztowych, podczas 
którego uroczyście 
podsumowano sezon 
lotowy. Przypomnij-
my, tamtego wieczoru 
oprócz rozdania nagród 
odbyła się loteria fan-
towa ze zbiórką pie-
niędzy na rzecz Domu 
Dziecka w Kożuchowie 
oraz licytacja gołębia 
wylosowanego przez 
Panią Sandrę Koniecz-
ną – przedstawicielkę 
Urzędu Gminy Nowa 

Sól. W sumie zebrano 
3.000,00 zł, a kwota ta 
została przeznaczona na 
zakup 6 rowerów firmy 
„Sprick Rowery”, która 
udzielając rabatu także 
dołożyła swoją „cegieł-
kę”. W miniony piątek 
(10.01.2020 r.) członko-
wie Zarządu Polskiego 
Związku Hodowców 
Gołębi Pocztowych 
wraz z Panią Sandrą 
odwiedzili wyżej wspo-
mniany Dom Dziecka, 
by przekazać jego pod-
opiecznym prezent. W 
ten sposób pasja przy-
jęła formę szczytnego 

20 lutego br. Na XVI 
Zwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Nowa Sól w No-
wym Żabnie wyróżniony 
został mieszkaniec Lipin 

– Seweryn Rapiejko, któ-
ry mimo młodego wieku 
(7 l.) zdobywa wysokie 
osiągnięcia w dziedzinie 
sportu i godnie reprezen-

celu, co z pewnością 
jest powodem do po-

dwójnej radości nie tyl-
ko dla hodowców, ale 

przede wszystkim sa-
mych dzieci!

W przekazaniu rowerów wzięli udział: Marcin Oleksy – Skarbnik PZHGP Nowa 
Sól, Mirosław Ślemp Wiceprezes ds. Lotowych, Przemysław Ficner – Sekretarz 
Oddziału, Sandra Konieczna – podinsp. ds. ochrony środowiska w UG Nowa 
Sól, a prezenty w imieniu podopiecznych odebrał Wojciech Żurowski – Dyrektor 
Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Kożuchowie.

kowego o wartości 250 
zł. Do gratulacji, życzeń 
i podziękowań dołączyli 
się Przewodniczący Rady 
Gminy Radosław Koł-
paczek oraz Wiceprze-
wodniczący Rady Gminy 
Krzysztof Gąsior. Wśród 
dotychczasowych osią-
gnięć Seweryna wymie-
nić można m.in.:  II miej-
sce kumite bez kontaktu, 
II miejsce kata chłopców 
do lat 7, IV miejsce kata 
chłopców, zdobycie pu-
charu za najlepszego du-
cha walki rok 2018/2019, 
tytuł „Sportowca Juniora 
Roku 2019” i I miejsce 
w powiecie nowosolskim 

w 57. edycji akcji Sporto-
wiec Roku „Gazety Lu-
buskiej”. Wierzymy, że 
osiągnięte sukcesy będą 
dodatkową motywacją 
do dalszej pracy podczas 
treningów i rywalizacji w 
duchu fair play, a wspar-
cie najbliższych będzie 
dodawać sił w trudnych 
chwilach. Życzymy ko-
lejnych zwycięstw, wy-
trwałości w podejmowa-
niu nowych sportowych 
wyzwań oraz satysfakcji 
z pokonywania wszelkich 
przeszkód. Jeszcze raz 
gratulujemy i życzymy 
samych mistrzowskich 
wyników!

tuje naszą gminę w zawo-
dach i konkursach. Wójt 
Gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko wręczyła na ręce 
sportowca list gratula-
cyjny oraz nagrodę w 
postaci bonu podarun-

Jak karnawał – to zabawa…
Gdy zbliża się karna-

wał, wszyscy z zapartym 
tchem czekają na szalo-
ną zabawę. Jak sprawić, 
by  był to czas radości i 
uśmiechów? Karnawało-
wy klimat dobrze czują 
Sołtys i Rada Sołecka 
Wrociszowa, w dowód 
czego zorganizowali 
dla mieszkańców nieza-
pomnianą imprezę. 18 
stycznia br. w sali wiej-
skiej w Rudnie do białego 
rana tańczyli Ci, którzy 
wcześniej wpisali się na 
listę i uiścili niewielką 
opłatę. Jesteście ciekawi 
w jakim nastroju minęła 

ta niezwykła noc? Na sto-
łach dobre jedzenie, z gło-
śników znane przeboje, a 
wśród atrakcji losowanie 
komicznych strojów, to 
wszystko w odpowied-

niej scenerii i przemiłej 
atmosferze – zgodnie 
potwierdzają uczestnicy 
zabawy. Nie ma to jak in-
tegracja mieszkańców po-
przez taniec i muzykę, bo 

Obowiązkowo każdy musiał przynieść ze sobą dobry 
humor, całą resztę zapewnili organizatorzy.

to właśnie w tym połącze-
niu pojawia się najwięcej 
uśmiechów  na twarzach 
ludzi. Sprawianie radości 
innym to wdzięczna ini-
cjatywa. Zachęcamy po-
zostałe sołectwa z terenu 
gminy do organizowania 

tego typu wydarzeń, na-
prawdę nie potrzeba wie-
le, by zapewnić swoim 
mieszkańcom bogaty pa-
kiet chwilowego oderwa-
nia się od rzeczywistości 
- integrację i rozrywkę! 
Brawo, Wrociszów.
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Co słychać w Klubie Seniora?
Tam jak zwykle nie ma 

czasu na nudę! W grud-
niu naszych seniorów 
opanował świąteczny 
szał, swoje artystyczne 
zdolności wyrażali po-
przez wyszywanie nie-
k o n w e n c j o n a l n y c h 
choinek, pieczenie pier-
niczków, a także two-
rzenie świątecznych 
stroików i wianków. 17 
grudnia 2019 r. uczest-
nicy Klubu za sprawą 
koncertu zostali prze-
niesieni w „Muzycz-
ną Podróż w Czasie i 
Przestrzeni”. Nowy Rok 

rozpoczął się niemniej 
aktywnie. Warsztaty 
ozdabiania butelek i jaj 
wielkanocnych techniką 
decoupage, szycie tuli-
panów, zajączków itp., 
tworzenie zawieszek dla 
dzieci ze świetlicy oraz 
w celu dbania o dobrą 
kondycję - gimnasty-
ka z Panią Dagmarą. 
22 stycznia w Klubie 
Seniora zostały zapre-
zentowane „Taneczne 
Opowieści z Dalekiego 
Wschodu”. 29 stycznia 
seniorzy wzięli udział 
w wykładzie nt. prawa 

spadkowego, testamen-
tu, dziedziczenia,  a 30 
stycznia miało miejsce 
wspólne kolędowanie, 
któremu przyświecało 
hasło „Łączymy Poko-
lenia”.  25 lutego koor-
dynator Klubu wraz z 2 
przedstawicielkami Se-
niorów z naszej gminy 
wzięły udział w „Mię-
dzypokoleniowym Dniu 
Aktywności” organizo-
wanym przez Lubuski 
Urząd Wojewódzki w 
Gorzowie Wielkopol-
skim. Celem spotkania 
było podkreślenie roli 

solidarności międzypo-
koleniowej, zaprezen-
towano m.in. przykła-
dy dobrych praktyk na 
rzecz osób starszych 
podejmowanych w lo-
kalnych środowiskach 

zarówno przez jednostki 
samorządu terytorial-
nego jak i organizacje 
pozarządowe. Od marca 
ruszyły zajęcia z deko-
rowania gęsich wydmu-
szek. 

We wspólnym kolędowaniu wzięli udział seniorzy, dzieci 
oraz ks. Andrzej Oczachowksi, proboszcz Parafii pw. św. 
Michała Archanioła w Nowej Soli.

Z poezją u św. Katarzyny.
22 lutego br. byliśmy 

świadkami kolejnego 
koncertu w kościele św. 
Katarzyny Aleksandryj-
skiej w Lubięcinie w 
ramach cyklu wydarzeń 
upowszechniających kul-
turę - „Lubięcińskie Spo-
tkania Artystyczne”, które 
wg. kalendarza imprez na 
2020 rok będą odbywać 
się nie tylko w zabytko-
wej świątyni, ale również 

w plenerze „Zielonego 
Amfiteatru”. Tym razem 
na scenie gościliśmy mu-
zyczny duet TOKA - Ka-
tarzynę Łuczak i Tomasza 
Łuczaka, prezentujących 
własne utwory do tekstów 
Iwony Przygody i Elż-
biety Cipory. Z recytacją 
swoich wierszy opraco-
wanych w tomiku „Moja 
tekstura” wystąpiła sama 
poetka Elżbieta Cipora. 

Całość wydarzenia odby-
ła się pod hasłem „Coś o 
sobie”. Klimatu dopełniły 
świece i idealnie dobra-
na muzyka. Po występie 
na gości czekał słodki 
poczęstunek oraz gorąca 
kawa i herbata. Artystom 
jeszcze raz dziękujemy 
za przepiękny występ, a 
przybyłej publiczności 
– za dokonanie trafnego 
wyboru spędzenia czasu 
w ostatnią sobotę karna-
wału.

Półtoragodzinna prezentacja refleksyjnych utworów 
wywołała emocje u niejednego słuchacza.

Zebranie w sprawie rozbudowy dróg.
20 lutego 2020 r. na za-

proszenie Wójta Gminy 
Nowa Sól Izabeli Bojko 
do sali wiejskiej w Przy-
borowie przybyli miesz-
kańcy ulic Strażackiej, 
Szkolnej, Leśnej, Długiej 
oraz Polnej. Tematem 
spotkania była planowa-
na rozbudowa dróg gmin-
nych (przebiegających 
w ciągu ww. ulic) wraz 
z budową odwodnienia i 
oświetlenia drogowego. 
Oprócz mieszkańców, 
w zebraniu udział wzięli 

Wójt Gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko, Sołtys 
miejscowości Małgorza-
ta Młynarek, Przewod-
niczący Rady Gminy 
Radosław Kołpaczek, 
Radny Robert Majewski, 
pracownicy Urzędu Gmi-
ny, projektant oraz wyko-
nawca robót. Głównym 
punktem programu była 
prezentacja dotycząca 
tej wielomilionowej in-
westycji. Przypomnijmy, 
pierwszy raz w historii 
Gmina pozyskała tak 

dużą kwotę, bo ponad 13  
mln zł na rozbudowę dróg 
w ramach Funduszu Dróg 
Samorządowych, którego 
dofinansowanie pokrywa 
80% kosztów związanych 
z realizacją zadań. Miesz-
kańcy nie tylko mogli 
zapoznać się z planami, 
ale przede wszystkim po-
dzielić się istotnymi od 
strony użytkownika dróg 
spostrzeżeniami oraz za-
wnioskować swoje uwa-
gi, które w obecnej fazie 
inwestycji mają jeszcze 

szansę na uwzględnienie 
w projekcie. Osoby, któ-
re z różnych przyczyn 
nie mogły wziąć udziału 
w zebraniu, a chciałyby 
zająć stanowisko w spra-
wie przebudowy dróg 

w Przyborowie, mogą 
to uczynić osobiście w 
Urzędzie Gminy Nowa 
Sól (ul. Moniuszki 3a, 
pok. nr 1, w godz. pracy 
Urzędu) do końca kwiet-
nia 2020 r.
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Tak zmienia się kościół parafialny pw. Najświętszego Serca 
Pana Jezusa w Lubięcinie.

Z pewnością dobrą 
wiadomością dla wielu 
mieszkańców są zmiany 
zachodzące przy koście-
le, który jest nie tylko 
zabytkiem, ale przede 
wszystkim ważnym 
miejscem religijnego 
kultu. Potrzeba przepro-
wadzenia gruntownego 
remontu, pociągającego 
za sobą szereg kosz-
townych i niełatwych 
działań pojawiła się nie 
od dziś.  Już od dawna 
stan obiektu sakralnego 
pozostawiał wiele do ży-
czenia. Dzięki wsparciu 
i zaangażowaniu wielu 
osób oraz pozyskaniu 
dotacji w roku 2018 uda-
ło się wyremontować 
dach wraz sygnaturką.

Kolejny rok (2019)  dla 
kościoła również okazał 
się pomyślny. Znów uda-
ło się pozyskać fundusze 
na przeprowadzenie nie-
zbędnych prac budow-

lanych. Niestety mimo 
dysponowania sumą pie-
niędzy, która pozwalała 
na wykonanie remontu, 
pojawił się problem z 
wykonawcą. Z powodu 
bardzo złego stanu tech-
nicznego obiektu, firma 
wycofała się z realizacji 
zadania. Rusztowania 
zniknęły, a mieszkańcy 
zaczęli interesować się 
tematem, kierując liczne 
spostrzeżenia i zapytania 
w kierunku Wójta Gmi-
ny Nowa Sól. Na szczę-
ście po licznych rozmo-
wach i interwencjach w 
tej sprawie, 11 września 
br. parafia zawarła ko-
lejną umowę z nowym 
wykonawcą – Firmą 
Budowlano-Konserwa-
torską Rafał Markow-
ski Sp. z o.o. z Żagania 
„Monumenti Muratore”. 
Z dniem 16 września 
przy kościele stanęły 
nowe rusztowania, a fa-

chowcy przystąpili do 
działań mających na 
celu przywrócenie sta-
nu bezpiecznego użyt-
kowania budynku. W 
ramach zadania usunię-
to stan awaryjny ścian 
słupowo-ryglowych z 
wypełnieniem cegla-
nym. Prace wykonano 
na odcinkach najbardziej 
zniszczonych: od strony 
zachodniej, północnej 
i południowej. Najbar-
dziej uszkodzoną ścianą 
była ta od strony kruchty 
zachodniej. Przed roz-
poczęciem prac napraw-
czych zdemontowano 
wewnętrzne okładziny z 
boazerii i wypraw sty-
ropianowych oraz pod-
łogi, a także skuto tynki 
wewnętrzne i zewnętrz-
ne. Cegły nadające się 
do ponownego wbu-
dowania po rozebraniu 
oczyszczano i składowa-
no, a te nadające się do 

ponownego użytku wbu-
dowywano, przy jedno-
czesnym wykorzystaniu 
cegły nowej. Elementy 
konstrukcji drewnianych 
oceniano pod względem 
technicznym i odpo-
wiednio kwalifikowano 
do wymiany lub napra-
wy. Rygle, słupy, za-
strzały poddano niezbęd-
nej naprawie miejscowej 
(flekowaniu), wymianie 
częściowej lub całkowi-
tej w przypadkach skraj-
nego ich uszkodzenia. 
Każdy odcinek ścian 
wyposażono w nową 
podwalinę dębową, na 
podmurówce z cegły 
klinkierowej. Istniejące 
podmurówki i wtórne 
cokoły ceglane rozebra-
no. Roboty murarskie 
wykonano przy użyciu 
specjalistycznych za-
praw murarskich dedy-
kowanych konstrukcjom 
s łupow o- ryg low ym. 
Części konstrukcji drew-
nianej ściany poddano 

oczyszczeniu i zabiegom 
impregnacyjnym. Ele-
menty stolarki okiennej 
oraz rury spustowe na 
czas robót zdemonto-
wano, a po zakończeniu 
prac zamontowano je w 
ich pierwotne miejsce. 
Koszt powyższych robót 
w 2019 roku wyniósł w 
sumie 367.790,79 zł,  a 
pieniądze przeznaczone 
na ten cel pochodziły z 
Ministerstwa Kultury i 
Dziedzictwa Narodowe-
go (240 tys. zł), z dotacji 
Gminy Nowa Sól (100 
tys. zł), od Lubuskiego 
Wojewódzkiego Kon-
serwatora Zabytków (20 
tys. zł), pozostała część 
ze zbiórki od parafian. 
W tym roku prace będą 
kontynuowane, jednak 
ich zakres zależeć będzie 
w dużej mierze od pozy-
skanego dofinansowa-
nia i determinacji wie-
lu osób. O wszystkim 
będziemy informować 
Państwa na bieżąco.

Fot. przedstawia Kościół w trakcie prac remontowych (grudzień 2019).
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Nowy dywan asfaltowy w Rudnie. Do Dąbrowna, 
Lubięcina i Jeziornej 
dotrze światłowód.

11 grudnia 2019 r. zo-
stała zawarta umowa po-
między Gminą Nowa Sól 
reprezentowaną przez 
Wójta Gminy – Izabelę 
Bojko przy kontrasygna-
cie Skarbnika Gminy 
– Justyny Anteckiej-Kli-
mek, a Przedsiębiorstwem 
Budownictwa Drogowe-
go Sp. z o.o. z siedzibą 
w Głogowie reprezen-
towanym przez Prezesa 
Zarządu – Ksawerego 
Stanisława Kossowskie-
go. Umowa dotyczyła 
wykonania zadania pn. 
„Przebudowa drogi gmin-
nej w m. Rudno, dz. Nr 
463/2 oraz dz. Nr 35”, tj. 
ul. Kościelnej. Niedługo 
potem na ulicę wjechały 
ciężkie maszyny, a wraz z 
końcem roku mieszkańcy 
otrzymali do dyspozycji 
nawierzchnię asfaltową. 

Światłowód to najnowo-
cześniejsza technologia, 
obsługiwana przez nowe 
urządzenia. Najszybsza, 
stabilna i bezproblemowa. 
Bez konkurencji - dzisiaj 
i przez najbliższe lata. W 
dobie cyfryzacji i nowych 
technologii, ultraszybki i 
stabilny internet to podsta-
wa. To dzięki niemu mamy 
nieograniczone możliwo-
ści dostępu do informacji, 
rozrywki, narzędzi ko-
munikacji oraz różnego 
rodzaju aplikacji. W celu 
wyeliminowania teryto-
rialnych różnic w dostępie 
do szerokopasmowego 
internetu, Orange realizuje 
projekt w województwie 

lubuskim, w tym na terenie 
gminy Nowa Sól, którego 
obecna faza przewiduje 
budowę przyłącza światło-
wodowego prowadzonego 
doziemnie i lokalizację 
dwóch przełącznic słup-
kowych telekomunikacyj-
nych w miejscowości Dą-
browno (na działkach: 246, 
319/1). Następnymi miej-
scowościami, w których 
zostaną przeprowadzone 
takie prace będą Lubięcin 
oraz Jeziorna. Działania 
te dodatkowo zapewniają 
użytkownikom końcowym 
(m.in. wskazanym placów-
kom edukacyjnym) dostęp 
do sieci o przepustowości 
co najmniej 100 Mb/s.

Koszt wykonania zada-
nia wyniósł 211.296,29 
zł brutto, środki przezna-
czone na ten cel pocho-
dziły z budżetu gminy. 
Nowo wybudowana dro-
ga zapewni połączenie 

ze ścieżką rowerową bie-
gnącą w kierunku Ciepie-
lowa, a  w przyszłości do 
Nowego Żabna. Jest ona 
elementem połączenia 
miejscowości gminnych z 
magistralną rowerową.

Poprawa infrastruktury drogowej 
to główny priorytet działań Wójta.

Tak w naszej gminie obchodzono Dzień Kobiet.
Co by tradycji stało się 

zadość, niektórzy Sołty-
si wraz z Radami Sołec-
kimi postanowili umilić 
Paniom ten szczególny 
dzień i zorganizowali im 
spotkania. Świętowanie 
odbyło się w Chełmku, 
Ciepielowie, Stanach, 
Starym Stawie i Lubię-
cinie – to właśnie tam 
Wójt Gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko odkry-
ła przed mieszkankami 
kolejne talenty, biorąc 
udział w krótkiej lek-
cji tańca z KTT Oskar 
Bojadła oraz… grając 
na akordeonie wraz z 
zespołem „Jutrzenka” 

z Siedliska. Nieco inna 
forma świętowania 
miała miejsce we Wro-
ciszowie, gdzie Sołtys 
wraz z Radą Sołecką 
radośnie przemierzali 
ulice w towarzystwie 
muzykantów. Śpiewanie 
znanych i lubianych pio-
senek, pukanie do drzwi 
domów mieszkanek i 
wręczanie im symbo-
licznych kwiatków oraz 
osobistych życzeń za-
skoczyło chyba wszyst-
kich. Poniżej prezentu-
jemy Państwu zdjęcia z 
wydarzeń w Chełmku, 
Wrociszowie i Lubięci-
nie. 

„Płyną statki z bananami” przygrywała 
w Lubięcinie Wójt Gminy Nowa Sól 😊 7 marca świętowały Kobiety z Chełmka.

10 marca biesiadowały Panie z Lubięcina.

Każda mieszkanka Wrociszowa otrzymała od sołectwa 
symbolicznego kwiatka, a dzieci lizaka.
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„Ciasto gminne” według przepisu Pani Bogumiły Habury z Lipin.

Dzień Babci i Dziadka.

Biszkopt:
Składniki: 5 jaj, 2 ły-
żeczki proszku do pie-
czenia, 2 łyżki octu, 1 
szklanka cukru, 1 szkl. 
mąki
Przygotowanie: Od-
dzielić żółtka od bia-
łek. Do żółtek dodać 
2 łyżeczki proszku do 
pieczenia i 2 łyżki octu, 
wymieszać. Białka ubić 
na sztywno dodając 1 
szkl. cukru, następnie 
dodać do nich masę ja-
jeczną z żółtek. Goto-

we ciasto wyłożyć na 
blachę i piec 20 min. w 
temp. 150 stopni.

Masa wiśniowa:
Składniki: 1l kompotu 
wiśniowego (najlepiej z 
wydrylowanych wiśni), 
3 budynie, 5 łyżek cu-
kru.
Przygotowanie: Z 1l 
kompotu wiśniowego 
odlać 1 szkl. i rozrobić 
w niej 3 budynie i 5 
łyżek cukru. Miksturę 
połączyć z resztą kom-

21 i 22 stycznia ob-
chodziliśmy jedno z 
najwdzięczniejszych 
świąt w roku. Przed-
szkola w Lubieszowie 
i Przyborowie nadesła-
ły do redakcji zdjęcia 
z wydarzenia organizo-
wanego w ich placów-
kach. Wnukowie z wiel-

kim sercem i jeszcze 
większym przejęciem 
zaprezentowali swoim 
babciom i dziadkom 
programy artystyczne. 
My również dołączamy 
się do życzeń: wszyst-
kiego najlepszego i 
przede wszystkim zdro-
wia (do wnuków)!

Proste, smaczne, idealne na spotkania rodzinne. potu. Ugotowaną masę 
wyłożyć na ostudzony 
biszkopt wraz z wydry-
lowanymi wiśniami. 

Krem:
Składniki: ½ l kremów-
ki, 2 śmietan-fixy, 3 
łyżki cukru pudru.
Przygotowanie: Ubi-
jamy ½ l kremówki z 
2 śmietan-fixami i 3 
łyżkami cukru pudru. 
Krem wyłożyć na masę 
wiśniową, następnie 
przykryć go nasączo-
nymi herbatnikami lub 

biszkoptami (można na-
sączyć wodą z cytryną).

Polewa:
Składniki i przygoto-
wanie: 3 łyżki wody, 

3 łyżki masła, 3 łyżki 
cukru, 3 łyżki kakao: 
zagotować ciągle mie-
szając. Gotową polewą 
polać wierzch ciasta 
(według uznania).

Scenografia w Lubieszowie opierała się głównie na uczuciach, widniał napis „Kochamy 
Was”, a wokół wszędzie było pełno serc, również tych od młodych artystów. 

Na „Biesiadę Polską” w sali wiejskiej w Przyborowie zaprosiły przedszkolaki z „Bajkowej 
Przystani”. Dzięki barwnym strojom, tańcom i pieśniom, emocje sięgały zenitu.

Dzieci z przedszkola w Lubięcinie swoim babciom i dziadkom podarowały 
„serca na dłoni” i własnoręcznie wykonane złote puchary.
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Urodziny najstarszych mieszkańców gminy. 
Długie lata życia są 

niewątpliwie skarbnicą 
wielu doświadczeń, za-
równo tych radosnych 
jak i tych trudnych, ale 
są przede wszystkim 
ogromnym powodem 
do dumy. Lata doświad-
czeń, zmagań, ciągłej 

walki z losem wykuły 
z Państwa wspaniałych 
ludzi. Słusznie zasługu-
jecie na szacunek, jakim 
otaczają Was najbliżsi. 
Wójt Gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko odwie-
dziła Dostojnych Sole-
nizantów i Jubilatów, 

aby w dniu swojego 
święta poczuli się waż-
ną częścią lokalnej spo-
łeczności. Jeszcze raz 
życzymy Wam zdrowia 
i nieustającej pogody 
ducha na kolejne lata 
długiego życia. Wszyst-
kiego najlepszego!

26 grudnia 2019 r., w II Dzień Świąt Bożego 
Narodzenia Jubileusz 90-tych urodzin ob-
chodziła Pani Stefania Haniszewska z Lipin.

28 stycznia 2020 r. rocznicę 91. urodzin obchodził 
Pan Stanisław Łaszczowski z Lipin. Pani Wiesława Cecylia Borowiecka z Lipin 8 lutego 2020 r. obchodziła Jubileusz 90. urodzin.

25 stycznia 2020 r. 93 lata skończyła 
Pani Rozalia Haniszewska z Lipin.

15lutego 93. urodziny obchodziła 
Stanisława Ludwiniak z Lubieszowa

15 marca 92. rocznicę urodzin 
obchodziła Felicja Relich z Jeziornej

11 lutego 2020 r. Pan Julian Pierzyński z Chełmka świętował swoje 90. urodziny.

16 lutego 2020 r. 97. urodziny obchodziła Pani Janina Karacz z Lubięcina.

25 lutego 2020 r. 95. Rocznicę urodzin świętowała Pani Władysława Petla z Jodłowa.
17 grudnia 2019 r. 91 urodziny świętował 
Pan Stanisław Zapotoczny z Lubięcina.
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